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"CAT ja és una probabilitat
t

més que una possibilitat"
És periodista i va nèixer a la Jonquera, fa 38 anys.

Casada i amb dos fills, per motius professionals

delseu marit actualment v¡u a la zona del Boden-

see, un preciós lloc que fa de fronten amb Suissa,

Alemanya i Àustria. "Allà on visc " ens confessa

"és un lloc preciós on no sembla
que siguin paîsos difurents. No hi

ha fronteres, és la matei¡o cultu-
ra malgrat les difurcnts nacionali'
tats".

Quant temps la que viu o Bon-

densee?
Ara farà dos anys. Però és possible

que d'aquí un temps hàgim d'anar

a un altre lloc.
Vostè és noscuda o latonquero.
5í. Però també sóc filla d'una cru-

ïlla de camins: mig empordanesa,

mig de la Catalunya Nord. SemPre

he viscut amb un peu a cada ban-

da.

Quonts ídÍomes porlo?
Parlo català, francès le fet, m'hi

vaig educar- anglès, alemany i castellà, que el vaig

aprendre mirant la televisió. Culturalment, no. he

viscut ni he aprés,el mateix que tu, perquè jo sóc

més de cultura francòfona.

QuÍno és la seua feina oauøl?
Des de fa dos anys sóc la cap de comunicació in-

ternacional de lAssemblea. La meva tasca, abso-

lutament voluntària, consisteix en assessorar les

persones que formen part de lAssemblea a 40 pai-

sos del món: Tailàndia, Quebec, Austràlia, Xile... Els

ajudo a difondre el missatge de lAssemblea' Amb

l'equip, assessorem en la seva tasca amb mitjans,

xarres, materials, diplomàcia...

Adaptem el missatge a cada País,

és crucial fer-ho perquè ens en-

tenguin.
Doneu o conèixer el Procés arreu
del món, Es coneix?

Crec que hi ha hagut un augment
del coneixement del que està suc-

ceint a Catalunya en els darrers

mesos molt notable. He de dir que

tenim la sort, a Catalunya de ten¡r
dos grans ambaixadors: el Barça i

la marca Barcelona.
En pailsos Ímportonts comença ø

fer-se vísible?
És clar. Som al punt de mira. Hem

passat de ser possibilitat a Pro-
babilitat. I tot es juga a EuroPa.

Aquest any, els Periodistes que

vindran a cobrir l'acte de la Meridiana i al 27S ja ho

estaD esperant. I això no Passava'
Vostè és optímÎsto?
I tant que sí. La nostra tasca no és convèncer, sinó

sobretot donar a conèixer. Quan se saben les ra-

ons, el Procés s'entèn i s'accePta.

Parlo català, francès, anglès,

alemany. I castellà, que vaig
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aprendre mirant la televisiÓ


